
ROMÂNIA
JUDEŢUL HUNEDOARA
MUNICIPIUL PETROŞANI
CONSILIUL LOCAL

P R O C E S - V E R B A L

încheiat azi, 14 decembrie, cu ocazia desfăşurării şedinţei extraordinare a Consiliului Local
al municipiului Petroşani, convocată de îndată prin Dispoziţia nr. 891/2021

La şedinţă participă dl Primar Florin Tiberiu Iacob-Ridzi, dna Viceprimar Mariana Ghioc, dna
Velici Delia, secretar general, fiind prezenţi şefii compartimentelor de specialitate din cadrul Primăriei
Municipiului Petroşani.

Sunt prezenţi un număr de 19 consilieri locali.
În conformitate cu dispoziţiile Hotărârii Consiliului Local nr. 276/2021 preşedinte de şedinţă este

domnul consilier Sîrbu Septimius Cristian.
Având în vedere situația ivită, determinată de infecția cu COVID-19, care face imposibilă

prezența consilierilor locali la locul desfășurării ședințelor, ședința se va desfășura online.

DL CONSILIER SÎRBU SEPTIMIUS-CRISTIAN:
- Supun la vot ordinea de zi prezentată:

- Cine este pentru? - 19 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

DL CONSILIER SÎRBU SEPTIMIUS-CRISTIAN:
1. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului local al Municipiului Petroşani;

DL CONSILIER SÎRBU SEPTIMIUS-CRISTIAN:
- Dacă aveţi discuţii, amendamente?

DL CONSILIER SÎRBU SEPTIMIUS-CRISTIAN:
- Aici aș dori eu să întreb ceva: văd aici, la secțiunea “Dezvoltare”, se majorează cu 62 mii lei și

citez: “Elaborarea documentației tehnice: DALI, audit energetic, PT, DATC pentru obiectivul - Creșterea
eficienței energetice a infrastructurii de iluminat public în Municipiul Petroșani.” Întrebarea mea este:
acești 62 mii lei sunt alocați doar pentru proiect sau ce înseamnă ca și cheltuieli?

DNA DRAGOȘ:
- S-a mai pus o dată în buget o sumă iar acum este o completare pentru a ajunge la suma finală

de 149 de mii lei. Această sumă reprezintă toată documentația pentru proiect.

DL CONSILIER SÎRBU SEPTIMIUS-CRISTIAN:
- Am înțeles. Doar proiectul în sine costă atât?

DNA DRAGOȘ:
- Absolut.

DL CONSILIER SÎRBU SEPTIMIUS-CRISTIAN:
- Dacă nu mai sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de executiv:

- Cine este pentru? - 19 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 320/2021.

DL CONSILIER SÎRBU SEPTIMIUS-CRISTIAN:
2. Proiect de hotărâre privind aprobarea alocării din bugetul local a sumei de

32 500 lei în vederea premierii unor persoane care au obţinut rezultate deosebite la
concursuri/olimpiade şcolare, festivaluri, competiţii sportive naţionale şi internaţionale,
în anul 2021.



DL CONSILIER SÎRBU SEPTIMIUS-CRISTIAN:
- Dacă aveţi discuţii, amendamente?

DNA CONSILIER NIȚĂ:
- Acest tip de proiect nu este pentru prima dată adus în discuția Consiliului Local, probabil

consilierii mai vechi își amintesc. Noi am mai acordat astfel de premii și în anii trecuți dar atunci
primeam o listă cu cei care primeau aceste premii.

DNA KECS:
- Da, acest proiect este în fiecare an doar că niciodată noi nu am atașat această listă la proiectul de

hotărâre. Acum 2 ani ai întrebat de această listă și eu am adus-o în Sala de consiliu. Listele se pot
consulta de către dumneavoastră oricând, nu este nicio problemă.

DNA CONSILIER NIȚĂ:
- Pe mine m-ar fi interesat mai mult să știu ce am câștigat noi ca urbe. Să văd, cu mândrie de

petroșenean, ce premii au câștigat copiii noștri. Asta m-ar fi interesat, nu că aș crede că există ceva
dubios.

DNA KECS:
- Noi facem adresă tuturor școlilor, liceelor, cluburilor sportive, asociațiilor sportive tocmai pentru

faptul că ei știu exact care ce premii au luat. Noi am precizat în adresa noastră să fie cuprinși copiii care
au obținut locul I, II III, pentru faze naționale și locurile I,II,III și mențiune la concursurile școlare.

DNA CONSILIER NIȚĂ:
- Noi nu știm acum cât ia fiecare copil deoarece suma totală se împarte.

DNA KECS:
- Ba da, știm.

DNA CONSILIER NIȚĂ:
- Să înțeleg că lista s-a închis?

DNA KECS:
- Da, lista este închisă. Ei vor primi o diplomă și 100 lei într-un cadru festiv. Anul acesta va fi un

pic altfel din cauza pandemiei, îi vom chema la ore diferite astfel încât să existe distanțarea socială.

DNA CONSILIER NIȚĂ:
- A voiam să știu câți copii sunt. Mă bucur că sunt atât de mulți copii care au rezultate atât de bune

la competițiile sportive.

DL CONSILIER SÎRBU SEPTIMIUS-CRISTIAN:
- Dacă nu mai sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de executiv:

- Cine este pentru? - 19 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 321/2021.

DL CONSILIER SÎRBU SEPTIMIUS-CRISTIAN:
- Dacă nu mai sunt alte probleme, declar închisă şedinţa extraordinară a Consiliului Local,

convocată de îndată pentru data de 14 decembrie 2021.

Petroşani, 14 decembrie 2021

PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ
SÎRBU SEPTIMIUS-CRISTIAN CONTRASEMNEAZĂ

SECRETAR GENERAL
DELIA VELICI


